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Mäntyharjun nuorisovaltuuston kannanotto Kirkonkylän 
koulun tilanteeseen  

  

Me Mäntyharjun nuorisovaltuuston jäsenet olemme seuranneet Kirkonkylän koulun tilannetta 
huolestuneina. Ymmärrämme kunnan taloudellisen tilanteen ja Kirkonkylän koulun 
kunnostuksesta aiheutuvat kustannukset, mutta tahdomme vedota kunnan päättäjiin koulun 
säilyttämisen ja kunnostuksen puoltajina.   
Koemme koulun kunnostuksen tärkeänä useista eri syistä, joista tärkeimpiä on oppilaiden 
yksilöllinen kohtaaminen, joka voi vaarantua, jos Kirkonkylän koulun oppilaat siirretään 
Yhtenäiskoulun jo valmiiksi ahtaisiin tiloihin ja rajallisiin resursseihin. Olemme nauttineet 
Mäntyharjussa laadukasta perusopetusta, jossa meidät on otettu huomioon yksilöinä ja luokan 
opettajilla ja valvojilla on ollut antaa meille tukea ja huomiota asioissa, joissa olemme huomiota 
tarvinneet. Meille nuorille herää pelko, että entä jos tulevaisuudessa asiat ovat toisin ja 
mahdolliset oppimisvaikeudet tai yksilöä koettelevat ongelmat ei tule koulussa huomioitua.   
Oppilaiden sijoittamisessa yhtenäiskouluun on myös useita tilaratkaisullisia ongelmia. Ongelmiksi 
tulee muodostumaan käsityöluokkien tilan vähyys liikuntasalin vuorot ja ruokalan ahtaus.   
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